
Protokół Nr LI.2023

z LI Sesji Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim

z dnia 27 października 2023 r.

                                                                                              
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad i powitanie zaproszonych gości.
                                                                                                                                  

LI  Sesja  Rady Gminy w Wielopolu  Skrzyńskim  rozpoczęła  się  o  godzinie  921 i  miała
miejsce w sali konferencyjnej w Budynku Kulturalno – Oświatowym w Wielopolu Skrzyńskim.
Obrady  sesji  otworzył  i  prowadził  Pan  Sławomir  Górski –  Przewodniczący  Rady  Gminy
stwierdzając  quorum,  przy  którym  Rada  Gminy  może  obradować  i  podejmować  prawomocne
uchwały.  Zgodnie z załączoną listą obecności w sesji uczestniczyli  wszyscy radni.  Obrady sesji
przed jej zakończeniem opuścili radni: Pan Janusz Kipa, Pan Piotr Siuśko, Pan Rafał Panocha, Pani
Zofia Bieszczad, Pan Wiesław Janowski oraz Pani Maria Żywot.

Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Pan  Sławomir  Górski  powitał zaproszonych  gości
i radnych. W obradach wzięli udział:

―  Pan Marek Tęczar – Wójt Gminy Wielopole Skrzyńskie;
―  Pan Łukasz Dziok – Zastępca Wójta, Sekretarz Gminy Wielopole Skrzyńskie; 
―  Pani Gabriela Walczak – Skarbnik Gminy Wielopole Skrzyńskie;
―  Pani Maria Urzędowska – radca prawny Urzędu Gminy w Wielopolu Skrzyńskim;
―  dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy Wielopole Skrzyńskie;
―  Pani Sławomira Marciniec – sołtys sołectwa Broniszów.
   

Następnie Pan Przewodniczący Rady Gminy przypomniał o transmisji i utrwalaniu obrad
Sesji Rady Gminy za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, udostępnianiu nagrań z obrad
w  Biuletynie  Informacji  Publicznej,  na  stronie  internetowej  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie
i w Urzędzie Gminy oraz wyrażeniu zgody uczestników sesji na przetwarzanie i upublicznianie
swoich danych osobowych w myśl przepisów rozporządzenia o ochronie danych RODO. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji.

W związku z wnioskiem Wójta Gminy Wielopole Skrzyńskie o zmianę porządku obrad
sesji i włączenie trzech projektów uchwał, Pan Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę celem
zaopiniowania niniejszych projektów uchwał przez Komisję Rozwoju Gminy, Rolnictwa i Ochrony
Środowiska. 

Po przerwie, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir Górski poddał pod głosowanie
włączenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania w zakresie
realizacji zadania o wartości przekraczającej kwoty ustalone w budżecie gminy na 2023 rok (pkt 3
ppkt 6).  Dotyczy realizacji zadania pn. „Remont drogi gminnej Brzeziny Rynek wraz z remontem
obiektu mostowego w miejscowości Brzeziny”. Ww. projekt uchwały został jednogłośnie włączony
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do porządku obrad sesji przy:
―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

Następnie  Pan  Przewodniczący  Rady  Gminy  poddał  pod  głosowanie  włączenie  do
porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania  w  zakresie  realizacji
inwestycji o wartości przekraczającej kwoty ustalone w budżecie gminy na 2023 rok (pkt 3 ppkt 7).
Dotyczy  realizacji  zadania  pn.  „Remont  zabytkowego  budynku  dawnej  Szkoły  Podstawowej
w Brzezinach – etap I”.  Pozostałe podpunkty otrzymują numerację kolejną. Ww. projekt uchwały
został jednogłośnie włączony do porządku obrad sesji przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

Kolejno Pan Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie włączenie do porządku
obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie zadania z zakresu publicznego
transportu zbiorowego i zawarcie porozumienia z Gminą Sędziszów Małopolski (pkt 3 ppkt 12).
Ww. projekt uchwały został jednogłośnie włączony do porządku obrad sesji przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 
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Następnie  Pan Przewodniczący  Rady  Gminy  odczytał  porządek  obrad  LI Sesji  Rady
Gminy w Wielopolu Skrzyńskim łącznie z wprowadzonymi zmianami:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad i powitanie zaproszonych gości.

2. Przedstawienie porządku obrad sesji.

3. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał:

1)  w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  na  2023  rok

Nr XXXIX.314.2023 z dnia 19 stycznia 2023 r.;

2) w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Wielopole Skrzyńskie;

3) w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania  w  zakresie  inwestycji  o  wartości  przekraczającej

kwoty ustalone w budżecie gminy na 2023 rok;

4) w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania  w  zakresie  inwestycji  o  wartości  przekraczającej

kwoty ustalone w budżecie gminy na 2023 rok;

5) w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania  w  zakresie  inwestycji  o  wartości  przekraczającej

kwoty ustalone w budżecie gminy na 2023 rok;

6) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania w zakresie realizacji zadania o wartości przekracza-

jącej kwoty ustalone w budżecie gminy na 2023 rok;

7) w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania  w  zakresie  inwestycji  o  wartości  przekraczającej

kwoty ustalone w budżecie gminy na 2023 rok;

8)  w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania z pomocy

społecznej  przez  osoby  objęte  wieloletnim  rządowym  programem  „Posiłek  w  szkole

i  w domu” na lata  2024 –  2028 w formie  posiłku,  świadczenia  pieniężnego  na zakup

posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych;

9)  w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu”

na terenie Gminy Wielopole Skrzyńskie na lata 2024 – 2028;

10) w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Wielopole Skrzyńskie;

11) w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Wielopole Skrzyńskie;

12) w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przejęcie  zadania  z  zakresu  publicznego  transportu

zbiorowego i zawarcie porozumienia z Gminą Sędziszów Małopolski.

4. Informacje  Wójta Gminy z realizacji zadań oraz wykonania uchwał Rady Gminy w okresie

międzysesyjnym.

5. Zapytania dotyczące informacji przedstawionych przez Wójta Gminy.

6. Przedstawienie  informacji  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  w  Gminie  Wielopole

Skrzyńskie za rok szkolny 2022/2023.

7. Przedstawienie informacji z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych.

8. Interpelacje i zapytania radnych.

9. Wnioski i sprawy różne.

10. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji.

11. Zamknięcie sesji.  

Innych wniosków o zmianę porządku obrad nie było. 
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3.  Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał.

Pani Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gminy, Rolnictwa i Ochrony
Środowiska poinformowała, że projekty uchwał procedowane na dzisiejszej sesji w pkt 3 ppkt 1-12
za wyjątkiem ppkt 10 i 11 analizowała Komisja Rozwoju Gminy, Rolnictwa i Ochrony Środowiska
na posiedzeniach w dniu 24 października i w dniu dzisiejszym. Wszystkie projekty uchwał zostały
zaopiniowane pozytywnie. 

1)  Pan  Marek Tęczar  –  Wójt  Gminy Wielopole  Skrzyńskie  odczytał projekt  uchwały
w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  na  2023  rok
Nr XXXIX.314.2023 z dnia 19 stycznia 2023 r.

 Do  przedstawionego  projektu  uchwały  głos  zabrała  Pani  Beata  Wiśniewska  –
Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gminy, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, która pytała o pkt 6
projektu  uchwały:  „Zwiększa  się  wydatki  majątkowe  budżetu  gminy  o  kwotę  341,00  zł
z przeznaczeniem na zakup działki gruntowej nr 886/2 w m. Wielopole Skrzyńskie”.

Pan  Łukasz  Dziok  –  Zastępca  Wójta  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  odpowiedział,  że
związane  jest  to  z  umową  zamiany  nieruchomości  w  Wielopolu  Skrzyńskim,  o  której  Rada
decydowała wcześniej. Natomiast kwestie finansowe muszą w ten sposób przejść przez budżet.

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir Górski poddał pod głosowanie ww. projekt
uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LI.388.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

2) Pani Gabriela Walczak – Skarbnik Gminy Wielopole Skrzyńskie odczytała projekt
uchwały  w  sprawie  zmian  w  wieloletniej  prognozie  finansowej  Gminy  Wielopole
Skrzyńskie.

Do przedstawionego projektu uchwały nikt nie zabrał głosu. 

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”

4



―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LI.389.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

3)  Pan Marek Tęczar  –  Wójt  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  odczytał projekt  uchwały
w sprawie  zaciągnięcia zobowiązania w zakresie inwestycji o wartości przekraczającej
kwoty ustalone w budżecie gminy na 2023 rok.

W dyskusji wzięli udział:

Pan Zbigniew Gąsior – radny z Brzezin poprosił o przedstawienie wykazu dróg za 6,5 mln
zł z pkt 1 projektu uchwały.

Pan Sławomir Górski – Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że poprzez pracownika
ds. obsługi Rady Gminy zwrócił  się z prośbą o udostępnienie przez drogowca informacji,  jakie
drogi uwzględnione są do realizacji w Polskim Ładzie, żeby móc głosować precyzyjnie i rzetelnie.
Drogowiec powiedział,  że ma zakaz od Zastępcy udostępniania tej  listy,  z tym tematem należy
zwrócić się do Pana Wójta. Jak Przewodniczący napisze wniosek to Wójt na niego odpowie. Takie
działanie w opinii Pan Przewodniczącego jest totalnym absurdem, bo radni mają głosować a nie
wiedzą co jest planowane. Ponowił prośbę o udostępnienie radnym listy dróg.

Pan Wójt odpowiedział,  że głosowanie nie dotyczy listy dróg, ale kwoty która zostanie
przeznaczona na przebudowę tych dróg. Podkreślił, że listy takiej nie ma. Taka lista dopiero będzie
przygotowana. Nad nią możemy się wspólnie pochylać, razem ją redagować. Jest natomiast kilka
opracowanych dokumentacji  pełnych albo uproszczonych, część jest  w opracowaniu.  Mówił,  że
trzeba przygotować takie drogi, żeby zmieściły się w kwocie 6,8 mln zł (z czego 6,5 mln zł to
dofinansowanie i 5% wkład własny samorządu).

Pan Zastępca Wójta przywołał posiedzenie Komisji Rozwoju Gminy, Rolnictwa i Ochrony
Środowiska, podczas którego pani przewodnicząca powiedziała, że uda się do Wójta na rozmowę
w sprawie dróg. Mówił, że nie wie czy taka rozmowa się odbyła. Zaznaczył, że jeżeli oficjalny
dokument nie istnieje to drogowcy go nie udostępnią i takiego dokumentu podpisanego przez Pana
Wójta bądź Zastępcę Wójta nie ma. Pytał Pana Przewodniczącego czy zadzwonił do Wójta albo
Zastępcy w tej  sprawie.  Stwierdził,  że nie będzie takiej  współpracy,  a  udostępniane będą tylko
dokumenty oficjalne,  które są zamknięte do realizacji,  natomiast wewnętrzne ustalenia nie będą
przekazywane.  Wskazał,  aby  wystąpić  na  piśmie  o  konkretne  dane.  Ponownie  powiedział,  że
przedmiotem uchwały  nie  jest  lista  dróg,  ale  przyjęcie  6,5  mln  zł  na  drogi  na  terenie  Gminy
Wielopole Skrzyńskie, 2 mln zł na OSP i 850 tys. zł na realizację oświetlenia dróg w miejscowości
Nawsie.     
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Radny Pan Zbigniew Gąsior  zwrócił  uwagę na  to,  że  w ramach współpracy warto  by
zrobić jakąś przymiarkę tych dróg, skoro podejmowana jest uchwała na tak dużą sumę. Mówił, że
Wójt podkreśla, że Rada nie współpracuje z Wójtem, w tym przypadku to Wójt nie współpracuje
z  Radą.  Rada  chciałaby wiedzieć  na  co  te  pieniądze  zostaną  przeznaczone.  To jest  obowiązek
radnego, żeby wiedzieć nad czym głosuje. Pytał czy problemem jest wspólnie opracować tę listę,
a dopiero potem głosować. Zaproponował wyłączenie tego punktu z porządku obrad sesji do czasu
opracowania nawet przymiarkowej listy. Stwierdził, że może w końcu w naszej gminie zacznie być
normalnie.  

Pan Wójt  odpowiedział,  że  w naszej  gminie  jest  normalnie  tylko  radni  zachowują  się
nienormalnie.  Radni  głosują  nad  włączeniem  środków,  które  udało  się  Gminie  Wielopole
Skrzyńskie  pozyskać  na  rozbudowę  Urzędu  Gminy  oraz  remizy  OSP,  rozbudowę  i  budowę
oświetlenia  w Nawsiu i  przebudowę dróg w Gminie Wielopole Skrzyńskie.  Zadeklarował  chęć
rozmów na temat tych dróg z radnymi. Wymienił kilka dróg, na które są gotowe dokumentacje.
Podkreślił, że najwięcej dróg będzie przebudowywane w Wielopolu Skrzyńskim, ze względu na to,
że w Wielopolu ostatnio było tych dróg robionych mało. Natomiast nie znalazła się ani jedna droga
w Nawsiu, ponieważ aktualnie realizowanych jest tam 17 dróg ze środków Polskiego Ładu PGR. 

Pani Beata Wiśniewska – radna, sołtys sołectwa Brzeziny mówiła, że cieszy się, że nie ma
takiej listy, bo ze dwie komisje wcześniej Pan Wójt mówił, że wszyscy radni będą brać udział, a nie
indywidualnie  będziemy  chodzić  do  Pana  Wójta  i  ustalać,  które  drogi  będziemy  robić.
Zadecydowaliśmy,  że  odbędzie  się  komisja,  na  której  Pan  Wójt  podda  propozycję  i  będziemy
analizować te drogi. 

Pan Zastępca Wójta mówił, że nie dał zakazu drogowcowi udostępniania listy, bo takowej
nie ma i urzędnik przedstawić jej nie może. Zaprosił ponadto radnego Pana Piotra Siuśko i Prezesa
OSP na przeglądnięcie gotowego projektu na rozbudowę remizy OSP. Poinformował, że gotowy
jest również projekt oświetlenia w Nawsiu.

Pan Przewodniczący Rady Gminy zasugerował, że w Urzędzie zrobi się paraliż jak każdy
radny będzie chodził do Urzędu. Odnośnie zakazu udostępniania listy dróg prosił pracownika ds.
obsługi Rady o wyjaśnienie tych informacji.

Do powyższego zabrał  głos  Zastępca  Wójta  mówiąc,  że  nie  ma potrzeby wyjaśniania.
Stanowczo oznajmił, że nie będą udostępniane listy robocze, dokumenty wewnętrzne Urzędu, które
są zmieniane wielokrotnie. Kierując słowa do radnych mówił, że wielokrotnie wykorzystują zręby
informacji, które potem idą niepotrzebnie w świat. 

Pan  Przewodniczący  Rady  Gminy  mówił,  że  radni  chcieliby  wiedzieć  co  w  danej
miejscowości jest planowane, bo o to będą pytać mieszkańcy i powinni posiadać takie informacje.
Zwrócił  uwagę na  to,  że kilka  komisji  wstecz była omawiana i  analizowana lista  dróg i  radni
chcieliby wiedzieć czy jest ona zaktualizowana. Zaznaczył również, że do tej pory nie było z jego
strony  żadnych  problemów.  Jak  była  potrzebna  Sesja  Nadzwyczajna  nie  kazał  pisać  Wójtowi
żadnego wniosku, tylko działaliśmy na zasadzie współpracy.
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Radny Pan Zbigniew Gąsior skierował  zapytanie do Wójta  i  Zastępcy aby powiedzieli
w końcu prawdę czy jest ta lista czy jej nie ma, bo z jednej strony Wójt przedstawia propozycje
dróg, więc wstępna lista jest,  a z drugiej strony Zastępca mówi,  że żadnej listy nie ma. Złożył
wniosek o  wyłączenie  pierwszego punktu  z  projektu  uchwały,  aby nie  blokować inwestycji  na
innych miejscowościach, do czasu pełnej świadomości nad czym radni głosują.

Pan Wójt skrytykował radnego  Pana Zbigniewa  Gąsiora za podniesiony głos.  Ponownie
mówił, że nie powiedział, że jest jakaś lista tylko że jest kilka dróg, które są przygotowane pod
asfaltowanie i one będą brane pod uwagę w pierwszej kolejności. Proponował, aby nie rozmawiać
na  temat  przyjęcia  dróg  do  realizacji  w  danej  miejscowości  tylko  przyjąć  środki  do  budżetu.
Ostateczna lista powstanie nie po wspólnej debacie, ale po przetargu, w którym któryś z oferentów
zaoferuje kwotę zbliżoną albo taką samą do kwoty, jaką gmina będzie mogła przeznaczyć na to
zadanie. 

Pani Gabriela Walczak – Skarbnik Gminy Wielopole Skrzyńskie dodała,  że przyjmując
wieloletnią  prognozę  finansową  radni  już  w  pewien  sposób  wyrazili  zgodę  na  zobowiązanie
w kwocie 6,5 mln zł, które jest zapisane po stronie dochodów i wydatków majątkowych. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził,  że WPF zawsze można poprawić. Zapytał
radcę prawnego czy radny, przewodniczący rady bądź komisji może dowiedzieć się, za wyjątkiem
danych osobowych i wrażliwych, nad jakim projektem pracuje się w Urzędzie.  

Pani  Maria  Urzędowska  –  radca  prawny  odpowiedziała,  że  dokumenty  wewnętrzne
w trakcie pracy nie mogą być na zewnątrz  udostępnione,  ponieważ są zmieniane.  Na zewnątrz
wychodzi dokument zakończony, zaakceptowany i podpisany przez Wójta bądź Zastępcę według
kompetencji i nie ma tu wyjątku dla radnych. W razie wątpliwości zawsze można podejść do Pana
Wójta i poprosić o wyjaśnienie. 

Pan  Przewodniczący  Rady  Gminy  z  kolei  poinformował,  że  w  związku  z  pytaniami
o podatki, Rada czeka na projekt budżetu i nie wypowiada się wcześniej. 

Radna Pani Beata Wiśniewska mówiła, że zwoła Komisję Rozwoju, na której wspólnie
skonsultujemy drogi, które mają być włączone do Polskiego Ładu. Mówiła, że radni znają potrzeby
mieszkańców i wiedzą, które drogi należałoby wykonać. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę.

Po przerwie,  Pan Zbigniew Gąsior stwierdził,  że jest  skłonny zrezygnować ze swojego
wniosku, jeżeli Wójt da słowo honoru, że radni otrzymają listę dróg, a drogi będą dzielone na całą
gminę, uwzględniając także wszystkie okręgi wyborcze.   

Pan Wójt odpowiedział, że lista dróg powstanie po dyskusji na komisji i wówczas zostanie
upubliczniona  wszystkim,  nawet  ogółowi  społeczeństwa.  Przypomniał,  że  w  ubiegłym  roku
w Brzezinach zostało wykonane dróg za 8 mln zł, a w Wielopolu za niecałe 2 mln zł. Trzeba też to
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brać  pod  uwagę.  Wypracowana  lista  może  ulec  drobnym  korektom,  biorąc  pod  uwagę  oferty
składane  przez  oferentów.  Apelował  o  podjęcie  uchwały  i  przyjęcie  do  budżetu  środków
pozyskanych z zewnątrz na realizację przebudowy dróg, rozbudowy Urzędu Gminy i remizy OSP
oraz oświetlenia w Nawsiu. Pan Wójt dał słowo honoru, że nad drogami będziemy procedować
wszyscy, ale nie obiecał tego, że w rejonie Pana Gąsiora będzie robiona droga, bo to wypracuje
Komisja Rozwoju. 

Wobec  powyższego  Pan  Zbigniew  Gąsior  wycofał  złożony  przez  siebie  wniosek.  Jak
stwierdził „kuli zgody to i diabła w kumy proszą”.

Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Pan  Sławomir  Górski  poddał  pod  głosowanie
przedstawiony projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LI.390.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

4)  Pan Marek Tęczar  –  Wójt  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  odczytał projekt  uchwały
w sprawie zaciągnięcia zobowiązania w zakresie inwestycji o wartości przekraczającej
kwoty ustalone w budżecie gminy na 2023 rok.

Do przedstawionego projektu uchwały nikt nie zabrał głosu. 

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LI.391.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 
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5)  Pan Marek Tęczar  –  Wójt  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  odczytał projekt  uchwały
w sprawie zaciągnięcia zobowiązania w zakresie inwestycji o wartości przekraczającej
kwoty ustalone w budżecie gminy na 2023 rok.

Do przedstawionego projektu uchwały nikt nie zabrał głosu. 

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LI.392.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

6)  Pan Marek Tęczar  –  Wójt  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  odczytał projekt  uchwały
w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania  w  zakresie  realizacji  zadania  o  wartości
przekraczającej kwoty ustalone w budżecie gminy na 2023 rok.

Do przedstawionego projektu uchwały nikt nie zabrał głosu. 

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LI.393.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

7)  Pan Marek Tęczar  –  Wójt  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  odczytał projekt  uchwały
w sprawie zaciągnięcia zobowiązania w zakresie inwestycji o wartości przekraczającej
kwoty ustalone w budżecie gminy na 2023 rok.

Do przedstawionego projektu uchwały nikt nie zabrał głosu. 
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Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LI.394.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

8) Pani Bożena Rogińska – Olech – kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej
w Wielopolu Skrzyńskim odczytała projekt uchwały  w sprawie  podwyższenia kryterium
dochodowego uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej  przez osoby objęte
wieloletnim rządowym programem  „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028
w  formie  posiłku,  świadczenia  pieniężnego  na  zakup  posiłku  lub  żywności  albo
świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych.

Do przedstawionego projektu uchwały nikt nie zabrał głosu. 

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LI.395.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

9) Pani Bożena Rogińska – Olech – kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej
w  Wielopolu  Skrzyńskim  odczytała projekt  uchwały  w  sprawie  ustanowienia
wieloletniego programu osłonowego  „Posiłek w szkole i  w domu” na terenie  Gminy
Wielopole Skrzyńskie na lata 2024 – 2028.

Do przedstawionego projektu uchwały nikt nie zabrał głosu. 
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Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LI.396.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

10) Pan Tadeusz Opoń – Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał projekt  uchwały
w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Wielopole Skrzyńskie.

Opinię w przedmiocie niniejszej skargi przedstawiła Pani Maria Żywot – Przewodnicząca
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:

Komisja  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  na  posiedzeniu  w  dniu  12  października  2023  r.
zapoznała  się  z  skargą  z  dnia  18  września  2023  r.  na  Wójta  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie
zawierającą zarzuty:
1) braku jakiejkolwiek odpowiedzi na:

• pismo z dnia 13 kwietnia 2022 r. zatytułowane „sprzeciw w przedmiocie uchwalenia planu
zagospodarowania przestrzennego”;

• pismo z dnia 10 listopada 2022 r.  zatytułowane „pismo w sprawie studium uwarunkowań
i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Wielopole Skrzyńskie”;

• pismo z dnia 13 grudnia 2022 r.  zatytułowane „UWAGA do projektu miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego „Centrum” w miejscowości Wielopole Skrzyńskie”;

• wniosek z dnia 10 stycznia 2023 r. w sprawie przekazania dokumentacji;
• pismo z dnia 3 marca 2023 r.;
• pismo z dnia 19 maja 2023 r. sprecyzowane pismem z dnia 30 maja 2023 r.

2) braku  sporządzenia  nowej  karty  adresowej  zabytku  tj.  tzw.  „terenu  dawnego  zamczyska”
z Gminnej Ewidencji  Zabytków prowadzonej przez Wójta Gminy Wielopole Skrzyńskie pod
nr 95/1734.

Komisja  podjęła  czynności  mające  na  celu  wyjaśnienie  przedmiotowej  sprawy.  W  toku
działań sprawdzających Komisja Skarg Wniosków i Petycji  zapoznała się z odpowiedzią Wójta
Gminy Wielopole Skrzyńskie na złożone w skardze zarzuty i ustaliła, że Wójt Gminy Wielopole
Skrzyńskie  udzielał  odpowiedzi  na  pisma  skarżącego.  Skarżącemu  były  znane  odpowiedzi  na
wszelkie uwagi, zastrzeżenia i twierdzenia zgłoszone w składanych pismach.

W zakresie drugiego zarzutu skargi dotyczącego  braku sporządzenia nowej karty adresowej
zabytku tj. tzw. „terenu dawnego zamczyska” z Gminnej Ewidencji Zabytków prowadzonej przez
Wójta Gminy Wielopole Skrzyńskie pod nr 95/1734  wskazać należy, że Wójt Gminy Wielopole
Skrzyńskie poinformował  o braku środków finansowych w bieżącym roku oraz na prace związane
z aktualizacją Gminnej Ewidencji Zabytków Gminy Wielopole Skrzyńskie w 2024 r. W oparciu
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o  art.  87  ust.  3  ustawy z  dnia  23  lipca  2003 r. o  ochronie  zabytków i  opiece  nad zabytkami
wojewódzki, powiatowy i gminny program opieki nad zabytkami przyjmuje odpowiednio sejmik
województwa,  rada  powiatu  i  rada  gminy,  po  uzyskaniu  opinii  wojewódzkiego  konserwatora
zabytków.  Zgodnie  z  uchwałą  Nr  XVI.142.2020  z  dnia  30  października  2020  r.  Rada  Gminy
w Wielopolu Skrzyńskim przyjęcia  Gminny Program Opieki  Nad Zabytkami Gminy Wielopole
Skrzyńskie  na  lata  2021  –  2024.  W  oparciu  o  plan  sporządza  się  kartę  Gminnej  Ewidencji
Zabytków również odnośnie do karty o której sporządzenie tj. nowej karty adresowej zabytku tzw.
„terenu  dawnego  zamczyska”  wnosi  skarżący.  Wobec  powyższego  aktualizacja  przedmiotowej
karty  nastąpi  na  podstawie  kolejnej  uchwały  Rady  Gminy  uchwalanej  w  trybie  i  na  zasadach
wskazanych w powołanej ustawie tj. w Gminnym programie uchwalanym na kolejne 4 lata. 

W kwestii zaś podnoszonej przez skarżącego, iż w karcie adresowej zabytku wpisano działkę
nr 2627 wskazać należy, iż numer ten uległ aktualizacji w Karcie Gminnej Ewidencji Zabytków
nr 95/1734 na podstawie sprostowania  zaistniałej  omyłki  pisarskiej  na nr  działki  2276 o czym
skarżący  miał  wiedzę  albowiem  Wójt  Gminy  przekazał  Wojewódzkiemu  Urzędowi  Ochrony
Zabytków  w  Przemyślu  skorygowaną  kartę  a  następnie  informację  tę  przekazał  skarżącemu
Podkarpacki Wojewódzki Konserwator Zabytków. 

Szczegółowe odniesienie do zawartych w skardze zarzutów zawiera uzasadnienie do projektu
przedstawionej uchwały.

W świetle powyższych ustaleń, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zaopiniowała bezzasad-
ność  zarzutów  zawartych  w  niniejszej  skardze  i  wnosi  do  Rady  Gminy  o  podjęcie  uchwały
o uznaniu skargi za bezzasadną. 

       
Do przedstawionego projektu uchwały nikt nie zabrał głosu. 

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta przy:

―  6 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  9 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LI.397.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (6):
Zofia  Bieszczad,  Janusz Kipa,  Krzysztof  Majchrowicz,  Krzysztof  Traciak,  Piotr  Zięba,

Maria Żywot. 
Głosy wstrzymujące się (9):
Zbigniew Gąsior, Sławomir Górski, Wiesław Janowski, Tadeusz Kopala, Janusz Misiora,

Tadeusz Opoń, Rafał Panocha, Piotr Siuśko, Beata Wiśniewska.
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11)  Pan Tadeusz  Opoń – Wiceprzewodniczący  Rady Gminy odczytał projekt  uchwały
w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Wielopole Skrzyńskie.

Opinię  do  niniejszej  skargi  przedstawiła  Pani  Maria  Żywot  – Przewodnicząca  Komisji
Skarg, Wniosków i Petycji:

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim na posiedzeniu
w dniu 12 października 2023 r. zapoznała się ze skargą z dnia 28 września 2023 r. na Wójta Gminy
Wielopole Skrzyńskie  zawierającą następujące zarzuty:

1) Żądanie wszczęcia procedury związanej z art. 18 i 19 ustawy o dostępności cyfrowej strony
internetowej, w ramach wniosków wysłanych do jednostki przez wnioskodawcę i jednocze-
śnie usługodawcę. Skarżący zarzuca, że rozmowy w tym zakresie nie zostały wszczęte, choć
usługodawca sygnalizował, że nie jest w stanie „sponsorować Gminy i wykonać tych usług
gratis na własny koszt”.

2) Żądanie, aby ewentualne postępowanie w tym przedmiocie toczyło się na zasadach uczciwej
konkurencji i racjonalnego wydatkowania środków publicznych oraz aby wnioski i skargi
skarżącego nie miały żadnego wpływu na wybór oferenta. Skarżący zarzuca, że ma wraże-
nie, iż pomimo zgłaszanych chęci jego podmiot wykluczono z ewentualnych postępowań.

3) Brak  zainteresowania  spełnieniem  wszystkich  wymogów  ustawowych  dot.  Biuletynu
Informacji Publicznej. Skarżący zarzuca, że pomimo iż od roku proponuje migrację BIP-u
jednostki na BIP-y rządowe, nie wszczęto rozmów w tym zakresie.

4) Naruszenie art. 225 KPA – ochrona prawna skarżącego. Skarżący wskazuje, że zarzucono
podmiotowi, że wysyła wnioski do jednostki, dla której świadczy usługi oraz że w tych
wnioskach powołuje się na zbyt dużą ilość obowiązujących przepisów prawa.  

Komisja  podjęła  czynności  mające  na  celu  wyjaśnienie  przedmiotowej  sprawy.  W  toku
działań sprawdzających Komisja Skarg Wniosków i Petycji na podstawie informacji przedstawio-
nych przez Zastępcę Wójta Gminy Wielopole Skrzyńskie ustaliła, co następuje:

Skarżący jest związany z Gminą Wielopole Skrzyńskie umową w przedmiocie utrzymywania
podmiotowej strony Biuletynu Informacji Publicznej www.wielopole.bip.gmina.pl do dnia 2 lutego
2024 r. Gmina podjęła działania związane ze zmianą rozwiązania Biuletynu Informacji Publicznej
i  takie  działania  będą  wprowadzone.  Zamówienie  w  tym  zakresie  jest  dokonywane  zgodnie
z  Regulaminem  udzielania  zamówień  publicznych  o  wartości  niższej  od  kwoty  130.000  zł
obowiązującym w Urzędzie Gminy Wielopole Skrzyńskie. Gmina jest zainteresowana spełnianiem
wszelkich  wymogów  ustawowych  dot.  BIP  i  taki  wykonawca  będzie  świadczył  usługę  dla
jednostki. Zdaniem Urzędu nie nastąpiło naruszenie art. 225 ustawy z dnia z dnia 14 czerwca 1960
r.  Kodeks postępowania administracyjnego ze względu na to,  że skarżący – wnioskodawca jest
jednocześnie usługodawcą w tym samym przedmiocie i ma największą wiedzę na temat sprzedawa-
nemu tutejszemu Urzędowi rozwiązania informatycznego. Zgodnie z udzielonymi wyjaśnieniami,
Urząd  Gminy  nie  wystosował  żadnego  pisma  bądź  zakazu  składania  wniosków,  skarg  i  uwag
usługodawcy ani też osobie prywatnej. 

W  świetle  powyższych  ustaleń,  Komisja  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  zaopiniowała
bezzasadność zarzutów zawartych w niniejszej skardze i wnosi do Rady Gminy o podjęcie uchwały
o uznaniu skargi za bezzasadną.      
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Do przedstawionego projektu uchwały głos zabrał Pan Łukasz Dziok – Zastępca Wójta
Gminy Wielopole Skrzyńskie, który biorąc pod uwagę głosowanie przy poprzedniej uchwale, gdzie
nie było żadnych pytań a mimo to 9 radnych wstrzymało się od głosu, próbował przekonać Radę
Gminy  do  bezzasadności  niniejszej  skargi.  Wyjaśnił,  że  skarga  dotyczy  pana,  który  przez  lata
dostarcza Urzędowi Gminy Biuletyn Informacji Publicznej. Skarżący najpierw wystąpił z pismem,
mając zawartą z Urzędem umowę, że jego rozwiązanie nie spełnia założeń ustawowych, nie jest
odpowiednio bezpieczne dla Urzędu i  dał pod rozwagę czy Urząd nie chce z tego rozwiązania
zrezygnować, pisząc że nie będzie sponsorował gminy, ponieważ za 1 tys. zł (tyle kosztuje jego
rozwiązanie rocznie) nie jest w stanie zapewnić tego bezpieczeństwa. Następnie złożył wniosek
o udzielenie  informacji  publicznej,  pytając  czy  jego rozwiązanie  spełnia  te  wszystkie  warunki.
Udzielona została odpowiedź, że nie spełnia, w związku z tym, że sam o tym powiedział. Kolejno
dzwonił  i  oferował  pomoc  przy  przeniesieniu  jego  rozwiązania  na  serwer  publiczny  za  kwotę
6,5 tys. zł. W związku z czym Urząd podjął działania celem nowego dostawcy BIP-u, dlatego że
jest  zagrożenie,  że obecny system przestanie działać.  Nowa firma za kwotę 700 zł  rocznie jest
w stanie dostarczać nam to rozwiązanie i dokona migracji wszelkich danych związanych z BIP-em
do swojego systemu. Z dniem dokonania migracji danych naliczone zostaną pewnie kary i zerwana
zostanie umowa z obecnym dostawcą, skoro kontrahent sam mówi, że nie jest w stanie świadczyć
usługi w sposób odpowiedni i jeszcze próbuje wymusić dodatkowe środki.

Radny  Pan  Zbigniew  Gąsior  stwierdził,  że  jak  się  mówi  ludzkim  głosem  to  nie  ma
problemu z głosowaniem.  

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir Górski poddał pod głosowanie ww. projekt
uchwały. Uchwała została podjęta przy:

―  14 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  1 głosie – „wstrzymującym się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LI.398.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (14):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew  Gąsior,  Wiesław  Janowski,  Janusz  Kipa,  Tadeusz  Kopala,

Krzysztof Majchrowicz,  Janusz Misiora,  Tadeusz Opoń, Rafał Panocha,  Piotr  Siuśko, Krzysztof
Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

Głosy wstrzymujące się (1):
Sławomir Górski.

Pan Zastępca Wójta podziękował 14 radnym, którzy głosowali za niniejszą uchwałą. Pytał
Pana Przewodniczącego co skłoniło go do tego, że nie głosował „za”.

Pan Przewodniczący Rady Gminy mówił,  że nie jest  do końca przekonany w związku
z „suplementem” do skargi, w którym skarżący pisze o rozłączaniu się po odebraniu telefonu przez
sekretarkę.
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Pan Zastępca stwierdził, że nie ma to nic wspólnego ze skargą. Jeżeli skarżący ma uwagi
do urzędnika to składa skargę na urzędnika i rozpatruje ją bezpośredni kierownik.

Z kolei Pan Przewodniczący powiedział, że liczy na to, iż Pan Zastępca w końcu uszanuje
opinię, że można się wstrzymać. 

12) Pan  Łukasz Dziok – Zastępca Wójta Gminy Wielopole Skrzyńskie odczytał projekt
uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przejęcie  zadania  z  zakresu  publicznego
transportu zbiorowego i zawarcie porozumienia z Gminą Sędziszów Małopolski.

 Do przedstawionego projektu uchwały nikt nie zabrał głosu.

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LI.399.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę.    

4.  Informacje Wójta Gminy z realizacji zadań oraz wykonania uchwał Rady Gminy
w okresie międzysesyjnym.

Pan  Marek  Tęczar  –  Wójt  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  odczytał  podziękowanie  od
Senatora RP Pana Zdzisława Pupy dla mieszkańców Gminy Wielopole Skrzyńskie za liczny udział
w wyborach do Sejmu RP i do Senatu RP oraz członkom obwodowych komisji wyborczych za
zaangażowanie, sprawne i rzetelne przeprowadzenie wyborów. Następnie przedstawił informacje
z realizacji zadań oraz wykonania uchwał Rady Gminy w okresie międzysesyjnym:
—  Gmina Wielopole Skrzyńskie złożyła wnioski o dofinansowanie inwestycji w ramach Funduszu

Europejskiego dla Podkarpacia na lata 2021 – 2027 na następujące zadania:
• „Poprawa jakości oferty edukacyjnej samorządowych szkół podstawowych z terenu Gminy

Wielopole Skrzyńskie”.  Przedmiotem projektu objęte zostało  pięć szkół podstawowych tj.
w  Wielopolu  Skrzyńskim,  Broniszowie,  Gliniku,  Nawsiu  i  Szkoła  Nr  1  w  Brzezinach.
Planowana  wartość  całkowita  projektu  wynosi 1.756.498,92  zł,  z  czego  planowane
dofinansowanie: 1.493.024,05 zł. Zadanie planowane jest do realizacji na lata 2024/2025.

• „Zakup  specjalistycznego  wyposażenia  dla  jednostki  OSP wpisanej  do  KSRG  z  terenu
Gminy  Wielopole  Skrzyńskie”.  W  ramach  projektu  zaplanowano  zakup  ciężkiego
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samochodu ratowniczego-gaśniczego dla jednostki OSP Wielopole Skrzyńskie. Samochód
będzie miał za zadanie zastąpić już wyeksploatowany sprzęt będący w posiadaniu jednostki,
który zostanie wycofany z użytku.  Wartość zadania  wynosi 1.431.797,37 zł.  Maksymalna
wysokość  wydatków  kwalifikowanych,  zgodnie  z  regulaminem  naboru  mogła  wynieść
1 mln zł. Wnioskowane dofinansowanie wynosi 850 tys. zł, tj. 85% wydatków kwalifikowa-
nych. Planowany termin realizacji zadania 2024/2025.

—  Gminie Wielopole Skrzyńskie przyznano dofinansowanie w łącznej wysokości 440.000,00 zł
(98% wartości zadania) w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków – Edycja  II,
które  zostanie  przeznaczone  na  I  etap  remontu  zabytkowego  budynku  dawnej  Szkoły
Podstawowej w Brzezinach.

—  Gmina Wielopole Skrzyńskie pozyskała łącznie 8,5 mln zł dofinansowania z Funduszu Polski
Ład – Edycja VIII na realizację dwóch inwestycji:
• „Rozbudowa UG oraz remizy OSP w Wielopolu Skrzyńskim wraz z zagospodarowaniem

terenu”. Kwota dofinansowania: 2  mln zł  (85% wartości zadania).  Planowany całkowity
koszt zadania wynosi 2.352.941,00 zł.

• „Poprawa bezpieczeństwa mieszkańców gminy Wielopole Skrzyńskie poprzez przebudowę
dróg”. Zadanie polega na przebudowie łącznie ok.  8 – 10  km dróg położonych na terenie
Gminy  Wielopole  Skrzyńskie.  Kwota  dofinansowania:  6.500.000,00  zł  (95%  wartości
zadania). Planowany całkowity koszt zadania wynosi 6.842.105,00 zł.

—  Pozyskano  dofinansowanie  w  kwocie  850.000,00  zł  (98%  wartości  zadania)  w  ramach
programu  Polski  Ład  Edycja  VI  PGR  na  inwestycję  pn.  „Rozbudowa  i  modernizacja
oświetlenia ulicznego w miejscowości Nawsie i Wielopole Skrzyńskie”. Przewidywana wartość
inwestycji: 867.346,93 zł. Na realizację zadania gmina ogłosiła już przetarg, a jego otwarcie
zaplanowano na 3 listopada 2023 r.

—  Gminie  Wielopole  Skrzyńskie  przyznano  dofinansowanie  w  ramach  Rządowego  Funduszu
Rozwoju Dróg w wysokości 300.680,08 zł na realizację zadania: „Przebudowę drogi gminnej
Broniszów  Dół  Lasek  poprzez  budowę  chodnika,  przejścia  dla  pieszych  oraz  peronu
przystankowego wraz z oświetleniem”. Wartość inwestycji szacowana jest na 375.850,11 zł.

—  Wniosek o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji Strategicz-
nych Edycja IX „ Rozświetlmy Polskę”. Celem zadania jest modernizacja oświetlenia ulicznego
na  terenie  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  –  wymiana  wszystkich  starych  lamp  na  ledowe.
Przewidywana wartość inwestycji wynosi 685.900,00 zł. Deklarowana kwota udziału własnego:
137.180,00  zł.  Procentowy  udział  własny  gminy:  20%.  Kwota  wnioskowanych  środków:
548.720,00 zł.

—  Gmina Wielopole Skrzyńskie złożyła wniosek pn. „Wyposażenie Szkoły Podstawowej im. prof.
Karola Olszewskiego w Broniszowie” do Ministerstwa Edukacji i Nauki w ramach Programu
„Inwestycje  w  oświacie  –  wsparcie  trwających  inwestycji  realizowanych  przez  jednostki
samorządu terytorialnego prowadzące jednostki systemu oświaty”. Nabór został rozstrzygnięty,
a nasz wniosek znalazł się  na liście projektów przewidzianych do dofinansowania. Przyznana
kwota to 200.000,00 zł. Gmina musi dołożyć 200.000,00 zł (finansowanie 50/50).
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—  Rozpoczęły  się  prace  związane  z  termomodernizacją  budynku  Szkoły  Podstawowej  im.
Sybiraków w Nawsiu.  Wykonawcą inwestycji  jest Przedsiębiorstwo Remontowo-Budowlane
REMBUD ze Strzyżowa. Całkowita wartość inwestycji (kwota podpisanej umowy z wykonaw-
cą) wynosi 3.131.388,29 zł. Na realizację zadania gmina otrzymała dofinansowanie z Programu
Operacyjnego  Infrastruktura  i  Środowisko.  Dodatkowo  pozyskano  środki  z  Rządowego
Funduszu Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych. 

—  Trwa  rozbudowa Szkoły  Podstawowej  im.  prof.  Karola  Olszewskiego  w  Broniszowie.
Wykonawcą  II  etapu  inwestycji  jest  Przedsiębiorstwo  Remontowo-Budowlane  REMBUD
Sp. z o.o. ze Strzyżowa.  Wartość zawartej umowy z wykonawcą wynosi  prawie 8 mln zł.  Na
całość realizowanej inwestycji Gmina Wielopole Skrzyńskie otrzymała dofinansowanie z trzech
funduszy:
• Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych 1 mln zł;
• Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej w ramach Programu Sportowa Polska 2,7 mln zł;
• Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych 5.839.000,00 zł.

—  Realizowane są prace remontowo-adaptacyjne w stołówce szkolnej w Szkole Podstawowej im.
Sybiraków w Nawsiu  z pozyskanej  dotacji celowej z rządowego programu „Posiłek w szkole
i w domu” na lata 2019-2023 w kwocie 78.500,00 zł, wkład własny gminy wyniesie 19.801 zł.
Prace wykonuje firma Usługi Remontowo-Wykończeniowe DAWID Andrzej Chmiel z Nawsia.

—  Zrealizowano prace remontowo-adaptacyjne w stołówce szkolnej w Szkole Podstawowej Nr 1
im. ppłka Ludwika Marszałka „Zbroi” w Brzezinach z dotacji celowej z rządowego programu
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023 w kwocie 80.000,00 zł, wkład własny gminy
wyniesie 20.000,00 zł.  Prace wykonała firma Kompleksowe Usługi Budowlane MAX-DOM
Marcin Szkotnicki z Nawsia.

—  Trwa budowa chodnika dla pieszych wzdłuż drogi wojewódzkiej 986 Tuszyma – Ropczyce –
Wiśniowa. W Broniszowie  zakończono budowę chodnika dla pieszych o długości  801 m  na
odcinku  od  granicy  z  Gminą  Ropczyce  do  drogi  gminnej Broniszów  Dół  Lasek.  Wartość
zadania chodnikowego w Broniszowie  wyniosła 1.618.180,00 zł.  W Gliniku dobiega końca
budowa  703  m  chodnika  dla  pieszych  oraz  trzech  zatok  autobusowych.  Wartość  zadania
w  Gliniku  wynosi  1.091.879,14  zł.  W  Wielopolu  Skrzyńskim  trwa  budowa  chodnika  na
odcinku o długości 685 m od osuwiska do zjazdu w kierunku Postronia zakończony zatoką
autobusową.  W  najbliższym  czasie  zostaną  rozpoczęte  prace  przy  budowie  chodnika
w Wielopolu Skrzyńskim na odcinku o długości 677 m od skrętu na drogę Nowa Wieś w kie-
runku Sikornika wraz z oświetleniem. Wartość tego zadania wynosi 2.085.702,00 zł.  Całość
prac chodnikowych przekracza 6,2 mln zł, z czego 5 mln zł pochodzi ze środków Rządowego
Funduszu Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych – Edycja II, 1.060.000 zł – dofinanso-
wanie  przez  Samorząd  Województwa  Podkarpackiego  i  udział  własny  Gminy  Wielopole
Skrzyńskie:  140  tys.  zł.  Ponadto  w  Gliniku  trwają  prace  przy budowie kolejnego  odcinka
chodnika po stronie lewej. W ramach tej inwestycji powstanie chodnik o długości ok. 194 mb
oraz szerokości 2 m od skrzyżowania z drogą gminną Glinik Krzysztoniowa Góra w kierunku
Ropczyc.  Zadanie  realizuje  Podkarpacki  Zarząd  Dróg  Wojewódzkich  w  imieniu  Marszałka
Województwa  Podkarpackiego  we  współfinansowaniu  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  po
połowie (po 200 tys. zł). Wykonawcą zadania jest Firma Usługowo-Handlowa Grzegorz Ozga
z Glinika.
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—  Trwa przebudowa dróg gminnych w Nawsiu z udziałem środków programu Polski Ład – PGR.
W ramach przedsięwzięcia zostanie wykonana nawierzchnia asfaltowa na 17 odcinkach dróg
położonych na terenie miejscowości Nawsie o łącznej długości ok. 3 km. Drogi, które zostaną
przebudowane w ramach zadania to:
• Nawsie k. Gac odcinek długości 150 mb;
• Nawsie do Drozd odcinek długości 85 mb;
• Nawsie k. Brzoza odcinek długości 90 mb;
• Nawsie k. Bykowski odcinek długości 90 mb;
• Nawsie k. Kiebały odcinek długości 240 mb;
• Nawsie k. Tabasz odcinek długości 55 mb;
• Nawsie k. Zych odcinek długości 116 mb;
• Nawsie k. Kut odcinek długości 150 mb;
• Nawsie k. Sitnik odcinek długości 74 mb oraz Nawsie k. Książek odcinek długości 115 mb;
• Nawsie na Kowala odcinek długości 400 mb;
• Nawsie Ścieżki  k.  Balicki  odcinek długości  ok 220 mb (droga będzie  przebudowywana

również  na  dalszym odcinku 80 m w ramach środków  funduszu sołeckiego,  co  łącznie
pozwoli na wykonanie przebudowy drogi na odcinku 300 m);

• Nawsie Folwark na Śledzionę odcinek długości 147 mb;
• Nawsie na Skocznię odcinek długości 700 mb; 
• Nawsie Zabirów na Podleśną odcinek długości 120 mb;
• Nawsie do Sypień odcinek długości 64 mb;
• Nawsie Wleźniówka odcinek długości 167 mb;
• Nawsie Kamieniec k. Pas odcinek długości ok. 55 mb.
Przebudowę  dróg  realizuje  Przedsiębiorstwo  Drogowo  –  Mostowe S.A z  Dębicy.  Wartość
inwestycji  wynosi 2.296.853,03 zł.  Na realizację  zadania  gmina  pozyskała dofinansowanie
z Rządowego Funduszu Polski Ład Edycja III PGR w wysokości 2 mln zł.

—  Zakończono  przebudowę  drogi  dojazdowej  do  gruntów  rolnych  Wielopole  Nowa  Wieś
k. Arciszewski na odcinku o długości 380 m. Wartość inwestycji wyniosła 148.219,92 zł, w tym
dofinansowanie z  Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych: 150.000,00 zł.  Wykonawcą  zadania
była firma Załadunek Usługi Handel Gałuszka Joanna z Jaworza Dolnego.

—  Zakończono modernizację drogi Nawsie Ochabówka na odcinku ok. 630 mb. Wykorzystane
zostały  środki  w kwocie  40  tys.  zł.  Wykonawcą  zadania  była  firma  TRANS –  ZIEM s.c.
Ryszard Cynarski, Jan Cynarski z Zawadki.

—  Rozpoczęła się modernizacja drogi dojazdowej do gruntów rolnych w miejscowości Brzeziny
(Winnica) na odcinku o długości ok. 172 mb. Droga przygotowana zostanie pod asfaltowanie.

—  Trwa  budowa sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Wielopole Skrzyńskie – przysiółek
Wytrząska  na odcinku  ok. 1,3 km od skrzyżowania drogi Wielopole Nowa Wieś w kierunku
Sikornika do budynku nr 152A Wielopole Skrzyńskie.  Planuje się przyłączyć 12 gospodarstw
domowych. Wartość inwestycji wynosi 324.720,00 zł w 100% finansowana ze środków z tytułu
uzupełnienia subwencji ogólnej z przeznaczeniem na wsparcie finansowe inwestycji w zakresie
kanalizacji. Wykonawcą zadania jest Firma Handlowo – Usługowa Marcin Plezia z Ropczyc.
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—  Rozpoczęła się budowa oczyszczalni ścieków w miejscowości Broniszów. Planowanych jest
docelowo 30 gospodarstw domowych do przyłączenia i szkoła. Łączna długość sieci kanalizacji
sanitarnej  wynosić  będzie ok.  1,2 km.  Wartość inwestycji  wynosi  1.319.175,00  zł  w 100%
finansowana ze środków z tytułu uzupełnienia subwencji ogólnej z przeznaczeniem na wsparcie
finansowe inwestycji w zakresie kanalizacji.

—  Zakończono zagospodarowanie terenu w miejscowości Glinik wokół budynku gminnego OSP
poprzez  utwardzenie  z  kostki  brukowej  w  kierunku  kładki  nadrzecznej,  prace  związane
z elewacją budynku, orynnowaniem, ogrodzeniem.

—  W dniu 24 października 2023 r. ogłoszono ponowny przetarg na remont drogi gminnej Brzeziny
– Rynek wraz z remontem obiektu mostowego w miejscowości Brzeziny.

—  W dniu 25 października 2023 r. nastąpiło otwarcie przetargu na realizacje zadania pn. „Doposa-
żenie  strefy  aktywności  w  m.  Wielopole  Skrzyńskie  poprzez  uporządkowanie  otaczającej
zieleni”.  Zadanie polega na uporządkowaniu i zagospodarowaniu terenu w formie nasadzeń
z roślin bylinowych na skarpie,  przekopanie rabaty, zaprojektowanie i wykonanie nasadzeń.
Najkorzystniejszą ofertę przedstawiła firma AZX Europe Sp. z o.o z Pustyni koło Dębicy, która
zaoferowała realizację zadania za kwotę 32.400,00 zł.  Doposażenie strefy aktywności poprzez
zakup urządzeń zabawowych dokonano w poprzednim postępowaniu przetargowym.

—  Gmina zawarła umowę na dofinansowanie zadania obejmującego „Przebudowę dróg gminnych
Brzeziny  Rędziny  i  Broniszów  Zapole  w  ramach  kompleksowej  modernizacji  sieci  dróg
lokalnych”. Zadanie dofinansowane jest z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014
– 2020. W ramach inwestycji  przebudowane zostaną dwa odcinki dróg gminnych o łącznej
długości ponad 4 km. Planowany całkowity koszt  zadania wynosi  3.706.109,08 zł,  z  czego
otrzymane dofinansowanie 2.311.121,00 zł.  W dniu  26 października  2023 r.  gmina ogłosiła
przetarg na realizację tego zadania  w trybie „zaprojektuj i wybuduj”.  Etap  I tj. opracowanie
dokumentacji przewidziany jest do końca marca 2024 r, natomiast etap II przewidziany jest do
końca października 2024 r. Otwarcie ofert nastąpi 10 listopada 2023 r.

—  Odbyły  się  Wybory  Parlamentarne.  Gmina  Wielopole  Skrzyńskie  oczekuje  na  dwa  granty
w związku z uzyskaniem ponad 60% frekwencji w gminach do 20 tys. mieszkańców: 250 tys.
zł na rozwój kół gospodyń wiejskich oraz 250 tys. zł na funkcjonowanie klubów sportowych.
Natomiast nie udało się uzyskać 1 mln zł na remizę i 1 mln zł na budżet obywatelski. Pan Wójt
przedstawił wyniki frekwencji:
• frekwencja krajowa – 74,38%;
• frekwencja w województwie podkarpackim – 69,98%;
• frekwencja w powiecie ropczycko – sędziszowskim – 71,46%;
• frekwencja w Gminie Iwierzyce – 72,32%;
• frekwencja w Gminie Ostrów – 68,21%;
• frekwencja w Gminie Ropczyce – 71,60%;
• frekwencja w Gminie Sędziszów Małopolski – 72,85%;
• frekwencja w Gminie Wielopole Skrzyńskie – 68,96%;
• frekwencja w sołectwie Broniszów – 68,25%;
• frekwencja w sołectwie Glinik – 76,41%;
• frekwencja w sołectwie Wielopole Skrzyńskie – 68,85%;
• frekwencja w sołectwie Brzeziny – 64,97%;
• frekwencja w sołectwie Nawsie – 68,24%.    
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—  Z okazji Dnia Edukacji Narodowej odbyło się spotkanie z dyrektorami szkół. Pan Wójt złożył
podziękowanie  dyrektorom  za  zaangażowanie,  efektywne  i  rzetelne  wypełnianie  swoich
obowiązków zawodowych oraz nauczycielom i całej społeczności szkolnej.

—  W dniu 25 października 2023 r. w Szkole Podstawowej im. Świętego Jana Pawła II w Gliniku
odbył się V Zjazd Rodziny Szkół im. Jana Pawła II Diecezji Rzeszowskiej. W spotkaniu wzięło
udział 19 szkół podstawowych im. Jana Pawła II. W wydarzeniu wzięło udział wielu zacnych
gości, m.in. biskup Jan Wątroba, przedstawiciele kuratorium, członek Zarządu Województwa
Podkarpackiego Stanisław Kruczek, dyrektorzy szkół, księża, szefowie rodziny szkół im. Jana
Pawła II. Uroczystość zbiegła się z jubileuszem nadania Szkole Podstawowej w Gliniku im.
Świętego Jana Pawła II. Pan Wójt podziękował wszystkim obecnym na uroczystości.

                                                                                  
5.  Zapytania dotyczące informacji przedstawionych przez Wójta Gminy.

Pan Sławomir Górski – Przewodniczący Rady Gminy nawiązał do uroczystości V Zjazdu
Rodziny  Szkół  im.  Jana  Pawła  II,  która  miała  miejsce  25  października  2023  r.  w  Szkole
Podstawowej w Gliniku połączonej  z obchodami Dnia Patrona.  W imieniu swoim podziękował
nauczycielom  i  rodzicom  za  trud  i  wysiłek  organizacji  uroczystości.  Wyraził  dumę,  że  taka
uroczystość  odbyła  się  w  Gliniku.  Złożył  podziękowania  nauczycielom,  którzy  przygotowali
program artystyczny oraz dekorację sali i sceny, organizatorom konkursu plastycznego pn. „Św. Jan
Paweł  II  widziany  oczami  i  sercem dziecka”,  dzieciom klas  VII  i  VIII  oraz  nauczycielom za
przygotowanie poloneza i prowadzenie całej uroczystości. Szczególne podziękowania skierował do
pani  dyrektor  za  zaangażowanie  w  organizację  uroczystości,  pozyskanie  środków,  organizację
telewizji i prasy. Ukłony skierował do dzieci za przygotowane występy.

Pan Janusz Misiora – radny, sołtys sołectwa Wielopole Skrzyńskie podziękował wszystkim
radnym, którzy głosowali za przeznaczeniem 40 tys. zł na drogę Ochabówkę, która usprawni dojazd
rolnikom do pól i nie tylko. Stwierdził, że mimo obaw Pana Wójta gmina się nie zawaliła.

Pan Zbigniew Gąsior – radny z Brzezin odniósł się do niskiej frekwencji w Brzezinach
podczas  wyborów.  Mówił,  że  wystarczyło  posłuchać  Wójta  informacji  z  wykonania  zadań  od
ostatniej sesji, ile dróg się robi w innych miejscowościach a ile w Brzezinach – i nie chodzi tu
o sumę ale o odległość. Zaznaczył, że mieszkańcy Brzezin nie chcą autostrad tylko normalnych
dróg, żeby mieć połączenie ze światem i cywilizacją. Mówił, że robi się już drogi dojazdowe do
domów, a w Brzezinach główne drogi między przysiółkami nie są jeszcze zrobione. Nawet trudno
się doprosić przez cały rok o prace bieżące, bo Wójt zawsze zleca inne roboty. Ponadto mieszkańcy
Brzezin wyjeżdżają, a Brzezinach są tylko zameldowani. Odniósł się również do krytyki ze strony
Pana Wójta. Mówił że nie krzyczy tylko ma taki głos, natomiast wadą Wójta jest to, że co sesja –
dzisiaj 370 razy powiedział „szanowni państwo i proszę państwa”. 

Pan  Wójt  odnosząc  się  do  powyższego  mówił,  że  Pan  Gąsior  wszystko  skrytykuje
i niczego nie pochwali, nikt nigdy mu nie dogodzi. Próbuje ponadto przekręcić temat, nieważne, że
się robi za duże pieniądze, ale się robi mało kilometrów. Pan Wójt mówił, że nie będzie budował
dróg, tak jak poprzednik po 2,5 m, bo to nie są drogi tylko ścieżki. Nie będzie również budował
odcinków po 200 m, bo staramy się budować drogi takie, żeby one służyły mieszkańcom i stanowi-
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ły  pewien szkielet  dróg w danych miejscowościach  oraz  łączyły  się  razem z  drogami  wyższej
kategorii. Wyjaśnił ponadto, że zgodnie z prawem droga gminna nie może być węższa niż 3,5 m,
tylko drogi wewnętrzne mogą być węższe. Mówił o wykonanych drogach w Brzezinach w tym
roku. Przywołał również wybudowaną drogę Brzeziny Bukowina Mała,  z  której  mieszkańcy są
bardzo zadowoleni, natomiast Pan Gąsior głosi, że jest aż tak niepotrzebna. Odniósł się do budowa-
nych w Nawsiu 17 krótkich dróg dojazdowych do domów. Mówił, że wolą mieszkańców było to,
aby realizować jak najwięcej dróg dojazdowych do domów, co nie znaczy że w Nawsiu nie ma do
zrobienia dróg długich, które by połączyły przysiółki.

Radny  Pan  Zbigniew Gąsior  sprostował,  że  nigdy  nie  powiedział,  że  jakaś  droga  jest
niepotrzebna.  Mówił,  że dawniej można było budować drogi węższe,  a gminy nie było stać na
budowę  dróg  szerszych,  bo  nie  było  pasa  drogowego,  dlatego  budowało  się  drogi  w  ramach
możliwości, również finansowych. Mieszkańcy są zadowoleni i do dzisiaj im te drogi służą.    

6.  Przedstawienie  informacji  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  w  Gminie
Wielopole Skrzyńskie za rok szkolny 2022/2023.

Sprawozdanie o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Wielopole Skrzyńskie za
rok szkolny 2022/2023, stanowiące załącznik do niniejszego protokołu przedstawiła Pani Jolanta
Góra – dyrektor Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkola w Wielopolu Skrzyńskim.

7. Przedstawienie informacji z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych.

Niniejszą  informację  w  zakresie  oświadczeń  majątkowych  radnych  przedstawił  Pan
Sławomir  Górski  –  Przewodniczący  Rady  Gminy:  Zgodnie  z  artykułem  24h  ust.  12  ustawy
o samorządzie gminnym podmioty dokonujące analizy oświadczeń majątkowych, w terminie do
30 października każdego roku przedstawiają radzie gminy informację z przeprowadzonej analizy
oświadczeń majątkowych. Analizy danych zawartych w oświadczeniach majątkowych dokonali:

 w  zakresie  oświadczenia  majątkowego  Przewodniczącego  Rady  Gminy  –  Wojewoda
Podkarpacki oraz Naczelnik Urzędu Skarbowego w Ropczycach;

 w zakresie oświadczeń majątkowych radnych Gminy – Przewodniczący Rady Gminy oraz
Naczelnik Urzędu Skarbowego w Ropczycach.

Informacja  z  dokonanej  analizy  oświadczenia  majątkowego  Przewodniczącego  Rady  Gminy
wpłynęła  w  dniu  8  sierpnia  bieżącego  roku  od  Pani  Wojewody.  W  złożonym  oświadczeniu
majątkowym nie określono przynależności opisanej nieruchomości do majątku objętego małżeńską
wspólnością  majątkową  lub  majątku  odrębnego  oraz  nie  określono  przedmiotu  prowadzonej
działalności  gospodarczej.  Naczelnik  Urzędu  Skarbowego  w Ropczycach  z  kolei  wskazał  brak
nazwiska rodowego. Przewodniczący Rady Gminy przesłał do Wojewody i Urzędu Skarbowego
stosowne pisma, uzupełniając wskazane braki.

Oświadczenia  majątkowe  za  2022  rok,  czternastu  radnych  złożyło  Przewodniczącemu
Rady Gminy. Wszystkie oświadczenia majątkowe radnych zostały złożone w ustawowym terminie,
tj. do 30 kwietnia 2023 r. Oświadczenia majątkowe zostały sporządzone zgodnie z obowiązującymi
przepisami prawa. Jawne informacje zawarte w oświadczeniach majątkowych udostępnione zostały
w  Biuletynie  Informacji  Publicznej  Urzędu  Gminy  w  Wielopolu  Skrzyńskim. Na podstawie
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przysługujących  Przewodniczącemu  Rady  Gminy  uprawnień  do  analizy  oświadczeń zostały
wyeliminowane dostrzeżone oczywiste pomyłki, pominięcia i tym podobne. Po dokonaniu analizy,
oświadczenia  majątkowe  zostały  przekazane  zgodnie  z  właściwością  miejscową  do  Urzędu
Skarbowego w Ropczycach. Naczelnik Urzędu Skarbowego w Ropczycach stwierdził rozbieżności
w dwunastu oświadczeniach majątkowych radnych. Nieprawidłowości dotyczyły braku nazwiska
rodowego, niewykazania dochodu z zasiłku pieniężnego z ubezpieczenia społecznego, niewykaza-
nia dochodu uzyskanego z tytułu otrzymanej darowizny, nie wykazano zakupionego samochodu
osobowego,  rozbieżności  dotyczące  daty  produkcji  wykazanego  samochodu osobowego.  Radni,
u  których  stwierdzono  błędy  złożyli  stosowne  wyjaśnienia.  Zbiorcze  pismo  z  wyjaśnieniami,
Naczelnik Urzędu Skarbowego w Ropczycach otrzymał w dniu 12 września bieżącego roku. Z kolei
w dniu 25 września Naczelnik Urzędu Skarbowego w Ropczycach przesłał informację o wynikach
przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do ich złożenia.

Pan Łukasz Dziok jako pełnomocnik wyborczy podziękował wszystkim osobom, które
brały udział w organizacji wyborów do Sejmu i Senatu RP oraz referendum. Następnie z upoważ-
nienia Wójta Gminy Wielopole Skrzyńskie przedstawił wyniki analizy oświadczeń majątkowych
kierowników jednostek organizacyjnych, informując że Wójt Gminy do dnia 30 kwietnia 2023 r.
przyjął oświadczenia majątkowe wszystkich kierowników. Oświadczenia te zostały przekazane do
trzech naczelników urzędów skarbowych. Naczelnik Urzędu Skarbowego w Brzozowie, w wyniku
przeprowadzonej  analizy  jednego  oświadczenia  majątkowego nie  stwierdził  błędów formalnych
i merytorycznych. Naczelnik Urzędu Skarbowego w Strzyżowie dokonał analizy trzech oświadczeń
majątkowych. W przekazanych oświadczeniach nie zostały stwierdzone żadne nieprawidłowości.
Naczelnik  Urzędu  Skarbowego  w  Strzyżowie  wskazał  jednakże,  że  jedna  osoba  nie  złożyła
oświadczenia majątkowego. Jest to osoba, która zakończyła pełnienie funkcji w Urzędzie Gminy
w Wielopolu Skrzyńskim i złożyła oświadczenie na koniec pełnienia swojej funkcji, natomiast nie
złożyła oświadczenia rocznego na dzień 30 kwietnia 2023 r. Poproszona o uzupełnienie, stwierdzi-
ła, że nie będzie tego robić, bowiem nie ma żadnych konsekwencji z tego tytułu. Naczelnik Urzędu
Skarbowego  w Ropczycach  dokonał  analizy  oświadczeń  majątkowych  kierowników  jednostek,
w  wyniku  którego  stwierdził  rozbieżności  w  pięciu  przypadkach  –  w  trzech  przypadkach  nie
podano nazwiska rodowego, w jednym przypadku stwierdzono rozbieżności dotyczące wykazanej
powierzchni  gospodarstwa  rolnego,  w  jednym przypadku  podano  inny  adres  zamieszkania  niż
w złożonym zeznaniu PIT-37 za 2022 rok, natomiast w drugim wpisano błędną datę wypełnienia
oświadczenia majątkowego. Urząd Skarbowy otrzymał stosowne informacje,  w których opisane
błędy zostały wyjaśnione.

8. Interpelacje i zapytania radnych.

Brak pisemnych interpelacji i zapytań radnych na sesji i w okresie międzysesyjnym.
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9. Wnioski (w tym wnioski Komisji Rady Gminy) i sprawy różne.

Pan Tadeusz Kopala – radny z Wielopola Skrzyńskiego w imieniu pracowników dojeżdża-
jących do firm spoza gminy poruszył temat nakazu Wójta, aby ci pracownicy parkowali samochody
przy  II  cmentarzu  i  stamtąd  dochodzili  na  przystanek,  co  jest  dla  nich  utrudnieniem.  Ponadto
wnioskował o posypanie kamieniem starej drogi pomiędzy przejściem do cmentarza, aby polepszyć
przejście tym, którzy będą chcieli przejść w okresie Wszystkich Świętych.

Pan  Zbigniew  Gąsior  –  radny  z  Brzezin  ponownie  pytał  o  informacje  na  temat  dróg
betonowych. Upominał się również o utrzymanie w stanie przejezdności drogi Brzeziny Górne na
Jaskółkę, na której w tym roku nie było nic robione, mimo chęci drogowca, który jest wysyłany
przez Pana Wójta do innych prac. Mówił, że drogowiec nie zrobi nic bez polecenia Wójta, bo Wójt
musi wiedzieć o każdej łopacie kruszywa. 

Pani Beata Wiśniewska – radna, sołtys sołectwa Brzeziny w imieniu kierowców przewożą-
cych  dzieci  do  szkół  podstawowych  wnioskowała  o  usunięcie  zakrzaczeń  przy  drogach,  które
wymieniła. 

Pan  Janusz  Misiora  –  radny,  sołtys  sołectwa  Wielopole  Skrzyńskie  zgłosił  posypanie
kruszywem pobocza na drodze Brzeziny na Buce, która jest bardzo wąska i stwarza niebezpieczeń-
stwo przy wymijaniu. (Wniosek poparł Pan Zbigniew Gąsior). Mówił ponadto, że co roku ustala
z drogowcem zakres prac koparką i praktycznie niewiele z tego jest zrobione, bo Pan Wójt ustala
gdzie odmulić rowy. Zgodził się z tym, że wszystko musi przejść przez Wójta. Zasygnalizował, że
zawsze w Nawsiu jest więcej robionych prac koparką niż w Wielopolu.

Do powyższych spraw odniósł się Pan Marek Tęczar – Wójt Gminy Wielopole Skrzyńskie.
Mówił, aby na Sesji Rady Gminy nie pytać o bzdury. Odnośnie nakazu parkowania przy II cmenta-
rzu wyjaśnił, że będzie dążył do tego, aby przystanek odjazdu i powrotu pracowników dowożonych
do firm był na II cmentarzu, bo można tam zostawić samochód i wsiąść do autobusu, który tam
podjedzie.  Ci  pracownicy  parkują  w centrum Wielopola  na  zakazie  i  narażeni  są  na  mandaty.
Ponadto  ludzie,  którzy  przyjeżdżają  na  krótko  do Wielopola  upominają  się,  że  nie  mają  gdzie
zaparkować.  W temacie  kruszywa  na  łącznik  od  Biedronki  do  drogi  wojewódzkiej,  Pan  Wójt
mówił, że nie widzi takiej potrzeby, ponieważ nie chodzą tamtędy ludzie. Stanowczo podkreślił, że
nie  ustawia  drogowcom  pracy.  Nigdy  też  Pan  Wójt  nie  powiedział,  żeby  nie  dawać  gdzieś
kruszywa. Interwencje na drogach prowadzone są w ramach możliwości drogowców i budżetu.
Odesłał ze sprawami drogowymi do pracowników ds. dróg. Ponownie wytykał Panu Gąsiorowi, że
krzyczy, przez co uważa że tym krzykiem więcej zdziała, natomiast Panu Kopali wytknął słowa, że
jak nas nie stać to nic nie róbmy, czego Pan Wójt nie będzie słuchał i dalej będzie pozyskiwał
środki. W kwestii zakrzaczeń zaapelował do radnych, aby razem z miejscową ludnością wycieli
zakrzaczenia.
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Radny Pan Tadeusz  Kopala  mówił,  że  uznał,  że  najodpowiedniejszym miejscem,  żeby
informacje  odnośnie  autobusów  dotarły  do  wszystkich  zainteresowanych  pracowników,  będzie
Sesja  Rady Gminy,  dlatego poruszył  ten temat.  Nie zgodził  się z  Wójtem z tym, że ścieżką –
skrótem  do  cmentarza  nikt  nie  chodzi.  Ponownie  wnioskował  o  drobny  kamień  na  tą  drogę.
Zasugerował, że Wójt przechodzi z jednej skrajności w drugą. Mówił, żeby robić tyle ile nas stać,
nigdy nie powiedział, żeby Wójt nie pozyskiwał środków.

Radna Pani  Beata  Wiśniewska zakomunikowała,  że  wielokrotnie  zgłaszała  drogowcom
wycięcie zakrzaczeń. Poinformowała, że co roku zakrzaczenia wycina jej mąż, ale wszystkiego nie
da rady zrobić, a mieszkańcy w tamtym rejonie nie wytną, bo są starzy i schorowani.

Pan Wójt nie zgodził się z tym stwierdzeniem, że wszyscy są starzy i niedołężni. Mogą to
zrobić,  ale  nie  chcą,  najlepiej  żeby  to  zrobił  Wójt.  Ponownie  odesłał  z  tymi  sprawami  do
drogowców. Powtórzył za radnym Kopalą, że robimy tyle na ile nas stać.

Pani Maria Żywot – radna, sołtys sołectwa Nawsie stanęła w obronie pracowników ds.
dróg. Zaproponowała, że zorganizuje mieszkańców do wycięcia zakrzaczeń na Stachorówce.

Kolejno  zabrał  głos  Pan  Zbigniew  Gąsior,  którego  skrytykował  Pan  Wójt  za  ciągłe
zgłaszanie się do wypowiedzi.  Radny podkreślił,  że nie ma limitu wypowiedzi ani określonego
czasu. Mówił, że czasem robi się pewne rzeczy na wyrost i ludzie to widzą, a brakuje na łopatę
kruszywa czy poprawę rowu. W jednym miejscu robi się nadmiar, a z drugiej strony ludzie nie mają
jak  przejechać  drogą  i  sami  w  swoim  zakresie  dbają  o  gminną  drogę.  Nie  jest  to  złe,  ale
obowiązkiem gminy  jest  dbać  o  pas  drogowy.  Zarzucił  Wójtowi,  że  robi  insynuacje  w stronę
niektórych  radnych,  którzy  mają  inne  zdanie  albo  swoje  pomysły.  Powrócił  do  tematu  dróg
betonowych.

Pan Wójt pytał Pana Gąsiora co zrobił w tym temacie. 
Z  kolei  Pan  Zbigniew Gąsior  odpowiedział,  że  złożył  propozycję  zapoznania  się  z  tą

technologią. Wójt obiecał, że się z tym zapozna i przedstawi informacje. Wnioskował do Wójta
o wywiązanie się ze złożonych zobowiązań. Zarzucił Wójtowi, że ciągle powtarza jak Goebbels
„kłamstwo tysiąc razy powtórzone staje się prawdą”.

Pan  Wójt  stwierdził,  że  nie  widzi  potrzeby  odpowiadania.  Poinformował,  że  Gmina
Wielopole Skrzyńskie zużywa ok. 2,5 – 3 tys. ton kruszywa rocznie, podczas gdy Gmina Wiśniowa
300  –  600  ton.  Zaznaczył,  że  gmina  to  wspólnota  mieszkańców  i  mieszkańcy  powinni  się
zorganizować np. do wycięcia zakrzaczeń. Radny powinien też sam dać przykład.  Nawiązał do
realizowanych    inwestycjach w Brzezinach. Na co Pan Zbigniew Gąsior stwierdził, że jakby się
w Brzezinach robiło, to byłoby zrobione, skoro nie jest to znaczy, że nie było robione. Pan Wójt
kontynuował i mówił, że zawsze najwięcej kruszywa idzie na Brzeziny. Najwięcej kilometrów dróg
robi się w Brzezinach i tak nie może być, bo Pan Wójt obiecał mieszkańcom zrównoważony rozwój
wszystkich miejscowości.
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10. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji.

Pan Sławomir Górski – Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  przyjęcie
protokołu z obrad XLVIII Sesji Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim z dnia 14 września 2023 r.
Niniejszy protokół został przyjęty jednogłośnie przy:

―  9 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się”
przy 9 radnych obecnych podczas głosowania.
Wyniki imienne:
Głosy za (9):
Zbigniew  Gąsior,  Sławomir  Górski,  Tadeusz  Kopala, Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz

Misiora, Tadeusz Opoń, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba.
Nieobecni (6):                                                                                                                        
Zofia  Bieszczad,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,  Rafał  Panocha,  Piotr  Siuśko,  Maria

Żywot. 

Kolejno  Pan Przewodniczący Rady Gminy poddał  pod głosowanie  przyjęcie  protokołu
z obrad XLIX Nadzwyczajnej  Sesji  Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim z dnia 28 września
2023 r. Niniejszy protokół został przyjęty jednogłośnie przy:

―  9 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się”
przy 9 radnych obecnych podczas głosowania.
Wyniki imienne:
Głosy za (9):
Zbigniew  Gąsior,  Sławomir  Górski,  Tadeusz  Kopala, Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz

Misiora, Tadeusz Opoń, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba.
Nieobecni (6):                                                                                                                        
Zofia  Bieszczad,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,  Rafał  Panocha,  Piotr  Siuśko,  Maria

Żywot. 

11. Zamknięcie sesji.

Pan  Sławomir Górski  –  Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za udział
w sesji  i  dokonał  zamknięcia LI  Sesji  Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim.  Sesja  trwała  do
godz. 1516.

Integralną część protokołu stanowi nagranie z obrad sesji zapisane na płycie DVD oraz
udostępnione  w  Biuletynie  Informacji  Publicznej  i  na  stronie  internetowej  Gminy  Wielopole
Skrzyńskie pod adresem: https://www.youtube.com/watch?v=Fb-T42zaSlY

  Protokołowała:                                                           Przewodniczący Rady Gminy

mgr Beata Ozga                                                                 mgr Sławomir Górski
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